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Zápis ze 7. zasedání zastupitelstvo a obce Ráječko, které se konalo dne 7. března 2024  

v 18.00 hodin ve staré škole v Ráječku  

 

Zápis z 3. zasedání ZASTUPITELSTVA OBCE RÁJEČKO  

 
Pořadové číslo ZO 

Ráječko: 
7. Datum konání: 7.3.2024 

 

Zápis provedl(a): Lucie 

Menšíková   

Začátek jednání: 18:00 hodin 

Místo konání: Stará škola  Konec jednání: 18.55  

Přítomni: Miroslav Havlíček, Pavel Henek,  Nataša Hudcová, Pavel  

Kouřil, Tomáš Matyšek, Jaroslav Martének, Zdeněk Menšík, 

Marcel Mokrý, Zdeněk  Nečas, Vít Rajtšlégr, Jan Sehnal, 

Kateřina Sehnalová, Jiří Škaroupka, Michal Wutka. 

Omluveni:  Hana Průchová   

Nepřítomni: -- 

Ověřovatelé: Michal Wutka, Tomáš Matyšek  

 

 

 

 

Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu.  
Na začátek pan starosta upozornil, že průběh zasedání je nahráván. 

Pan starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona     č. 

128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení). Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na 

úřední desce Obecního úřadu Ráječko zveřejněna v souladu se zákonem nejméně 7 dní a byla 

hlášena obecním rozhlasem.  

 

Starosta dále z prezenční listiny přítomných zastupitelů konstatoval, že je přítomno 14 členů 

zastupitelstva obce Ráječko, tudíž je  zastupitelstvo  usnášení schopné. Paní Průchová je řádně 

omluvena. 

 

Zapisovatelkou je určena paní Lucie Menšíková. 

 

Starosta konstatuje, že zápis minulého  zasedání zastupitelstva obce byl řádně sepsán a je se 

všemi přílohami uložen na obecním úřadě k nahlédnutí. Zápis je také zveřejněn na 

internetových stránkách obce na www.rajecko.cz.  

Kontrolu zápisu z minulého zasedání provedli ověřovatelé  pan Jan Sehnal a pan Pavel Henek    

bez připomínek, zápis ověřili a stvrdili svým podpisem.  

 

Předsedající navrhl určit ověřovatele zápisu pana Michala Wutku a Tomáše Matyška.  

Předsedající vznesl dotaz, zda má někdo jiný návrh na ověřovatele zápisu. Nestalo se tak. 

 

Došlo k hlasování o ověřovatelích dnešního zápisu.  

viz usnesení č. 1/7 - Výsledek hlasování:       Pro:13  Proti: 0 Zdrželi se: 1 

 

 

 

   

http://www.rajecko.cz/
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Program:  

 

Všichni zastupitelé obdrželi návrh programu dnešního zasedání ve znění: 

 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy z jednání rady obce a výborů zastupitelstva obce 

3. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu   

4. Schválení účetní uzávěrky obce  k 31.12.2023 

5. Kupní smlouva na pozemek p.č. 72/44 v k.ú. Ráječko 

6. Dodatky ke smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Ráječko 

7. Pošta, různé, interpelace 

8. Usnesení 

9. Závěr  

 

Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda mají nějaký pozměňovací návrh či nějakou 

připomínku k návrhu programu.  

 

Starosta dal hlasovat o návrhu programu dnešního zasedání.  

Viz usnesení č. 2/7 - Výsledek hlasování:    Pro:  14 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

2. Zprávy ze schůzí  rady obce a výborů zastupitelstva obce 

Starosta dal slovo předsedovi kontrolního výboru. Předseda kontrolního výboru pan Michal 

Wutka přednesl zprávu o činnosti kontrolního výboru.  

viz usnesení č. 3/7 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

 

Všichni zastupitelé obdrželi zprávu z usnesení schůzí rady  obce, které se konaly  od minulého   

zasedání zastupitelstva. Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda má někdo nějakou 

připomínku ke zprávě ze schůzí rady obce. Zastupitelstvo  zprávy ze schůzí rady projednalo a 

vzalo je na vědomí.  

viz usnesení č. 4/7 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

 

3. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu  

Zastupitelé obdrželi návrh obecně závazné vyhlášky o nočním klidu, vyhláška byla posouzena   

odborem  dozoru Ministerstva vnitra a byla shledána zákonnou.  

Zastupitelé návrh vyhlášky projednali a schválili její vydání. 

viz usnesení č. 5/7 – výsledek hlasování:       Pro: 14   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

 

4. Schválení účetní závěrky obce  k 31.12.2022 

Zastupitelé obdrželi s materiály  účetní závěrku obce k 31.12.2023  a sice rozvahu,  výkaz zisku 

a ztrát a přílohu účetní závěrky. Žádné dotazy k zaslané závěrce nebyly do dnešního dne 

vzneseny.   

viz usnesení č. 6/ 7 – výsledek hlasování      Pro: 14  Proti:0  Zdrželi se: 0 
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5. Kupní smlouva na pozemek p.č. 72/44 v k.ú. Ráječko 

 

Na zasedání zastupitelstva obce Ráječko dne 7.9.2023  bylo  přijato následující usnesení:  

Usnesení  zastupitelstva obce č. 9/5  

Zastupitelstvo obce Ráječko schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi Obcí Ráječko jako 

kupující a paní D. S.  a paní N. F. jako prodávající. 

Paní N. F.  prodává touto smlouvou pozemek p.č. 72/49 o výměře 5 m2 . 

Paní D. S.  prodává touto smlouvou obci Ráječko pozemek p.č. 72/44 o výměře 806 m2 a 

pozemek p.č. 72/48, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 20 m2, vše v k.ú. Ráječko.  

Kupní cena činí 1,- Kč pro paní N. F. a 1,- Kč pro paní D.  S. .  Jedná se o pozemky pod  

komunikací Spálenky, která je již zkolaudována. Zastupitelstvo obce  pověřuje starostu obce 

podpisem.  

 

Smlouva byla uzavřena a podána na katastr nemovitostí k převodu. Dne 15.1.2024 bylo učiněno 

zpětvzetí. V roce 2023 došlo k zapsání změn v rámci digitalizace  území Ráječka,  tyto změny 

slučování apod. se týkaly právě i pozemků  72/44, 72/43 a 72/40  a byly zapsány v průběhu 

přípravy a schvalování kupní smlouvy. Z tohoto důvodu je nutné, aby zastupitelstvo revokovalo 

usnesení č. 9/5 ze dne 7.9.2023 a přijalo usnesení:  

 

Rada obce doporučila  zastupitelstvu  schválit uzavření  kupní smlouvy, kterou paní Dana 

Spálenková prodává  obci Ráječko pozemek p.č. 72/44 o výměře 833 m2 za cenu 1  Kč.  

 

Pan Nečas upozorňuje, že v návrhu smlouvy, který byl zaslán společně s materiály na dnešní 

zasedání, je uvedena kupní cena 2,- Kč.  

 

Odpovídá paní místostarostka, že je tomu skutečně tak, děkuje za upozornění,  kupní cena je 

tedy 2 Kč.  

viz usnesení č. 7/ 7 – výsledek hlasování      Pro: 14  Proti:0  Zdrželi se: 0 

 

6. Dodatky ke smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Ráječko 

 

Rada obce doporučila  zastupitelstvu obce schválit žádost spolku MC Rajčátko o uzavření 

dodatku  č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace, doporučuje  přijmout následující usnesení:  

Zastupitelstvo obce  Ráječko schvaluje uzavření dodatku č.1ke  Smlouvě o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce Ráječko mezi Obcí Ráječko a Spolkem MC Rajčátko. Předmětem dodatku je 

změna výše  poskytnuté  dotace a to z 85 000 na 18 000,- Kč. Důvodem je  vznik nového spolku 

R-aerobic klub Ráječko,  jehož činnost doposud probíhala pod hlavičkou spolku  MC Rajčátko.  

viz usnesení č. 8/ 7 – výsledek hlasování      Pro: 14  Proti:0  Zdrželi se: 0 
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Rada obce doporučila  zastupitelstvu obce schválit uzavření  dodatku č, 1 ke smlouvě o 

poskytnutí  dotace z rozpočtu obce v roce 2024 mezi Obcí a spolkem  SK Olympia, doporučuje 

přijmout následující usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje  uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 

obce Ráječko mezi obcí a spolkem SK Olympia. Předmětem dodatku je určení v položkách 

rozpočtu dotace na činnost z rozpočtu obce v roce 2024.  Výše dotace se nemění, položky 

rozpočtu nově dle dodatku zní :  

Účet 502 – spotřeba energie   110 000,- Kč 

Účet 501 – spotřeba materiálu    90 000,- Kč  

Účet 518 –  Ostatní služby  210 000,- Kč 

Účet 512 – Cestovné      70 000,- Kč 

Účet 521 – Mzdy    120 000,- Kč  

 

viz usnesení č. 9/ 7 – výsledek hlasování      Pro: 14  Proti:0  Zdrželi se: 0 

 

7. Pošta, různé, interpelace  

 

V bodě různém si na začátku vzal slovo pan starosta.  

 

Rada obce doporučila    zastupitelstvu obce  schválit  uzavření smlouvy mezi Obcí Ráječko a 

Štěpánem Henkem o  spolupráci při stavbě komunikaci v ulici Za Humny a smlouvy o 

budoucím bezúplatném převodu pozemku p.č. 3471/13 do vlastnictví obce Ráječko. 

Starosta seznámil zastupitele, o jakou spolupráci při výstavbě komunikace se jedná. Pan Š. H. 

je investorem 6ti stavebních pozemků v nově vzniklé ulici Za Humny. Obec Ráječko nechala 

vypracovat projektovou dokumentaci na komunikaci a inženýrské sítě. Pan Henek se na úhradě 

projektové dokumentace podílel. Stavba komunikace  v ulici Za Humny bude hradit  pan Henek 

a obec Ráječko. Pan Š. H.  bude hradit  část, která se nachází před  6 ti pozemky pro výstavbu 

RD, zbývající část od bytového domu ke komunikaci Ráječko-Rájec  bude hradit obec Ráječko. 

Komunikace po 

vede také na pozemku p.č. 3471/13 v k.ú. Ráječko, který je ve vlastnictví   Š. H. . 

Je předložen návrh na uzavření dohody o spolupráci a o budoucím převodu pozemku 3471/13  

a části vybudované komunikace z vlastnictví pana Štěpána Henka do majetku obce Ráječko.   

 

Pan Mokrý vznáší dotaz, zda na konci komunikace bude obratiště. Odpovídá pan starosta, že 

ano.  

Pan Pavel Henek se nezúčastnil hlasování z důvodu možného střetu zájmů.  

viz usnesení č. 10/ 7 – výsledek hlasování      Pro: 13  Proti:0  Zdrželi se: 0 
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Veřejné projednání projektů,  na jejichž realizaci se připravuje  nebo byla již podána 

žádost o dotaci, připravované, probíhající projekty   

 

 

Starosta zahájil veřejné projednání níže uvedených projektů určených k dotaci:  

 

Vybudování parku a odpočinkové zóny u hřbitova  

Zastupitelstvo obce schválilo  realizaci výstavby bytového domu- sociální bydlení v lokalitě u 

hřbitova nyní již na  nově pojmenované ulici Za Humny. Součástí schválené  projektové 

dokumentace jsou i parkové úpravy na pozemcích p..č. 3462, 3458/, 3459, 3460.  

Dále je vypracována projektová dokumentace na akci pod názvem Stromová znamení . Na 

provedení sadových úprav bylo vydáno stavební povolení na realizaci akce Stromová znamení 

bylo  10.1.2024 vydáno  Územní rozhodnutí  o změně využití území pozemku p.č. 3462 v k.ú. 

Ráječko z orné půdy na ostatní plochu, zeleň z důvodu plánované realizace projektu „ Stromová 

znamení“ – výsadba zeleně na prostranství u hřbitova. Rozhodnutí nabylo právní moci dne 

7.2.2024.  

Projekt vytvoření parku a odpočinkové zóny je uveden v Programu rozvoje obce Ráječko, 

výkres z projektové dokumentace „ Stromová znamení“ je součástí Programu rozvoje obce 

Ráječko ( str. 38).  

Na financování  tohoto projektu byl vytvořen projektový záměr, který byl předložen na MAS 

Moravský kras, z.s. v rámci 7. výzvy k předkládání projektových záměrů  z Integrovaného  

regionálního  operačního programu Veřejná prostranství ve vazbě na 73. výzvu IROP 2021-

2027 Veřejná prostranství – SC 5.1. (CLLD). Mas Moravský kras vydal k tomuto záměru 

soulad se SCLLD( strategie komunitně vedeného místního rozvoje),  tento soulad vzala rada 

obce na své 18. schůzi dne 28.12.2023 na vědomí.  

 

Dnes byl tento projekt veřejně projednán.  

 

Na financování tohoto projektu bude podána žádost  o podporu prostřednictvím systému 

MS2021+. z Integrovaného regionálního operačního programu   Veřejná prostranství ve vazbě 

na 73. výzvu IROP – veřejná prostranství  - SC ( specifický cíl) 5.1. ( CLLD) .  Způsobilé 

výdaje projektu  jsou 1 040. 000 Kč, z toho požadovaná dotace činí 988 000,- Kč, vlastní zdroje 

z obecního rozpočtu jsou ve výši 52 000,- Kč.  

 

 

Vybavení knihovny v Ráječku 

Rada obce schválila podání žádosti o financování projektu pod názvem vybavení knihovny 

v Ráječku.  Dne 8.11.2023 byl podán na MAS Moravský kras z.s. projektový záměr v rámci 5. 

výzvy k předkládání projektových záměrů z Integrovaného regionálního operačního programu  

Rekonstrukce a vybavení obecních profesionálních knihoven ve vazbě na 114. výzvu 

k předkládání žádostí o podporu z Integrovaného  regionálního operačního programu 2021-

2027 kultura – knihovny- SC5.1. ( CLLD).  

 Předmětem projektu je pořízení vybavení nové knihovny, která vznikne právě probíhající 

přístavbu a stavebními úpravami budovy staré školy, Osvobození 49 v Ráječku.  Celkové 

způsobilé výdaje projektu jsou 1 500 000,- Kč, z toho požadovaná dotace činí  1425 000,- Kč, 

vlastní zdroje z rozpočtu obce Ráječko činí 75 000,- Kč.  

 

I tento projekt je dnes veřejně projednán na veřejném zasedání zastupitelstva obce Ráječko a je 

s realizací projektu  pod názvem Vybavení  knihovny v Ráječku vysloven souhlas.  

Pan starosta dále informuje o dalších probíhajících žádostí o dotace:  
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Žádost o dotaci na vybudování dalších sociálních bytů popř. vybavení z IOP 

Integrovaného regionálního operačního programu  - Vybudování bytů  

Obec Ráječko má již  schválenou dotaci na stavbu 7 sociálních bytů ve výši 9 537 425,11 Kč.  

Vzhledem k tomu, že došlo k navýšení de minimis na 750 tisíc EUR, lze podat další žádost o 

dotaci na  další sociální byty. Na podání této žádosti o dotaci se pracuje.  

 

Žádost o dotaci z MŽP Zelená úsporám  

Na podání této žádosti se také pracuje, bude požádáno o dotaci na následující opatření: 

Novostavba bytového domu s velmi nízkou energetickou náročností,  extenzivní zelená střecha, 

sklon, dešťovka - systém akumulace dešťové vody jako vody užitkové a příp. také pro zálivku.  

Kombinační bonus, Bonus za environmentálně šetrné řešení projektu, Přibližná výše podpory z 

dotačního programu NZÚ by byla cca 4,2  mil. Kč. 

 

Žádost o dotaci na projektovou dokumentaci pro přístavbu a stavební úpravy ZŠ,MŠ 

Ráječko  

28.2.2024 byla podána  žádost o dotaci na  Projektovou dokumentaci pro Přístavbu a stavební  

úpravy ZŠ a MŠ Ráječko z Národního  plánu  obnovy.  Jedná se o dotaci  ve výši 100 %  

způsobilých nákladů.  

 

Žádost o dotaci na vypracování místní energetické koncepce z Ministerstva průmyslu a 

obchodu  

Žádost o dotaci na vypracování   "Místní energetická koncepce obce Ráječko" byla úspěšně 

podána v systému AIS MPO. Náklady na vypracování koncepce jsou 367 000,-  Kč bez DPH, 

dotace je poskytována ve výši 95 % celkových způsobilých výdajů.  

viz usnesení č. 11 7 – výsledek hlasování      Pro: 14  Proti:0  Zdrželi se: 0 

 

Pan starosta  předkládá průběh probíhajících stavebních prací a sice přístavby a stavební úpravy 

budovy Staré školy pro knihovnu a novostavby bytového domu v ulici Za Humny. 

 

Pan Matyšek vznáší dotaz, zda bylo uvažováno o pořízení fotovoltaiky na střechu novostavby 

bytového domu. 

Odpovídá pan starosta, že v době, kdy byl dům projektován, tak fotovoltaika nebyla tak 

rozšířená. Zelená střecha i zelená fasáda má na bytovém domě svoji funkci. Není vyloučeno, 

že v budoucnu se bude moci fotovoltaika na střechu  bytového domu pořídit. 

 

Starosta dal prostor zastupitelům  v bodě Různé. 

 

Pan Mokrý by chtěl poděkovat za schválení dotace na činnost SK Olympia a také za úspěšnou 

realizaci opravy koupelny v kabinách.  

Pan Mokrý sděluje, že SK Olympia nebyla úspěšná v získání dotace z NSA na rekonstrukci 

kabin  na hřišti. Chtěl by zastupitele požádat, aby bylo možné postoupit v rozvoji sportu v naší 

obci. Pan Mokrý sděluje, že existuje studie přístavby sportovní haly, která by sloužila jako šatny 

pro fotbalisty, ale  i ostatní sportovce, využívající sportovní halu. Pan Mokrý by byl rád, kdyby 

se na studii navázalo  a bylo  zadáno vyhotovení  projektové  dokumentace pro tuto přístavbu. 

Pan Mokrý sděluje, že  současné zázemí  kabin je nevyhovující.  Přístavba  sportovní haly se 

jeví jako vhodné řešení i pro využívání sportovní haly samotné, v současné době jsou 

k dispozici dvě šatny.  
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Starosta dal prostor veřejnosti.  

 

Vystoupila paní J. H.. Představila se,  sdělila, že je soukromý zemědělec, chovatel koní. Sdělila, 

že koně chová v katastru  Ráječko již 5 let. Konstatuje, že podávali žádost o změnu územního 

plánu Ráječka, kterou zastupitelé jednohlasně zamítli.  Dnes by chtěla požádat znovu a ráda by 

zastupitelům objasnila důvody. Sdělila, že žádost byla nešťastně nazvaná, nyní by chtěla  

požádat pouze o změnu v textové části a sice vypustit z textové části, že v plochách pro 

zemědělství  jsou přípustné lehké přístřešky. Sděluje, že chov koní není možné provozovat 

v lehkých přístřešcích. Paní  J. H. ve svém příspěvku dále konstatuje, že v neplodné půdě se jim  

podaří obnovovat pastviny, aby zachovali krajinný ráz, tak  se rozhodli stavby zasunout do 

meze. Chtěli by provozovat hipoterapii, pořádají akce pro děti, rádi by zavedli i akce pro 

postižené děti,  stáje mají registrované. Žádá zastupitelstvo, aby přehodnotili svůj názor,  aby 

nemuseli odstraňovat  stavby. Prosí zastupitele, aby souhlasili se změnou v textové části 

územního plánu.  

 

Pan Henek zmiňuje, že zaregistroval nějaký  problém s honitbou. 

 

Paní H. sděluje, že zažádali  o vynětí z honitby. 

 

Další dotazy již z řad zastupitelů vzneseny nebyly. 

 

 

Pan Henek sděluje, že zaznamenal problém s vývozem směsného komunálního odpadu , kdy 

vývoz byl 20.12.2023 a poté až 25.1.2024, což činilo některým občanům problémy. Vznáší 

dotaz, zda by  v letošním roce na tento poznatek mohlo být pamatováno a předejít případným 

problémům.  

 

Pan Tomáš Matyšek vznáší dotaz, zda je nějakým způsobem  regulovaný pohyb osob pod 

vedením vysokého napětí.  

Odpovídá pan starosta, že pohyb omezen není.  

 

Starosta vyzval přítomné, zda mají ještě nějaký příspěvek do různého, nestalo se tak a tak 

starosta zasedání v 18.55 ukončil. 
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8.  Usnesení ze 7.  zasedání zastupitelstva obce Ráječko  

 

 

Usnesení ZO Ráječko č.1/7   Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu z jednání 

zastupitelstva obce Ráječko ze dne 7.3.2024  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 2/7 

Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního zasedání tj. 7.3.2024  v navrženém znění: 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy z jednání rady obce a výborů zastupitelstva obce 

3. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu   

4. Schválení účetní uzávěrky obce  k 31.12.2023 

5. Kupní smlouva na pozemek p.č. 72/44 v k.ú. Ráječko 

6. Dodatky ke smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Ráječko 

7. Pošta, různé, interpelace 

8. Usnesení 

9. Závěr  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 3/7 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního  výboru zastupitelstva obce.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 4 /7 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávy  ze schůzí rady obce.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 5 /7 

Zastupitelstvo obce vydává obecně závaznou  vyhlášku o nočním klidu v roce 2024.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 6 /7 

Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku obce k 31.12.2023.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 7/7 

Zastupitelstvo obce revokuje Usnesení zastupitelstva obce Ráječko č. 9/5 ze dne 7.9.2023.  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje  uzavření  kupní smlouvy, kterou paní Dana Spálenková 

prodává  obci Ráječko pozemek p.č. 72/44 o výměře 833 m2 za cenu 2  Kč.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 8 /7 

Zastupitelstvo obce  Ráječko schvaluje uzavření dodatku č.1 ke  Smlouvě o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce Ráječko mezi Obcí Ráječko a Spolkem MC Rajčátko. Předmětem dodatku je 

změna výše  poskytnuté  dotace a to z 85 000 na 18 000,- Kč. Důvodem je  vznik nového spolku 

R-aerobic klub Ráječko,  jehož činnost doposud probíhala pod hlavičkou spolku  MC Rajčátko.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 9/7 

Zastupitelstvo obce schvaluje  uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 

obce Ráječko mezi obcí a spolkem SK Olympia. Předmětem dodatku je změna v  určení 

v položkách rozpočtu dotace na činnost z rozpočtu obce v roce 2024.  Výše dotace se nemění, 

položky rozpočtu nově dle dodatku zní:  

Účet 502 – spotřeba energie   110 000,- Kč 

Účet 501 – spotřeba materiálu    90 000,- Kč  
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Účet 518 –  Ostatní služby  210 000,- Kč 

Účet 512 – Cestovné      70 000,- Kč 

Účet 521 – Mzdy    120 000,- Kč  

 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 10/7 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření dohody o spolupráci při stavbě komunikace v ulici Za 

Humny s panem Štěpánem Henkem a uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o bezúplatném  

převodu pozemku 3471/13  v k.ú. Ráječko a části vybudované komunikace z vlastnictví pana 

Štěpána Henka do majetku obce Ráječko. 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 11/7 

Zastupitelstvo bere na vědomí veřejné projednání  projektů:   

- Vybudování parku a odpočinkové zóny u hřbitova 

- Vybavení knihovny v Ráječku 

- Vybudování sociálních bytů v bytovém domě  I. a II.etapa 

- Novostavba bytového domu s velmi nízkou energetickou náročností,  extenzivní zelená 

střecha, sklon, dešťovka - systém akumulace dešťové vody jako vody užitkové a příp. 

také pro zálivku.  Kombinační bonus, Bonus za environmentálně šetrné řešení projektu- 

- Projektové dokumentace pro přístavbu a stavební  úpravy ZŠ, MŠ Ráječko  

 

Závěr  
Starosta konstatuje, že byly vyčerpány všechny body dnešního jednání a zasedání v 19.00 

hod  ukončil. 

  

 

Přílohy zápisu:  

 

1) Presenční listina členů zastupitelstva  

2) Presenční listina občanů   

3) Zveřejněná informace o konání zasedání  

4) Listina prokazující průběh hlasování – jmenovitě  

 

Zápis byl vyhotoven dne: 7.3.2024 

 

Zapisovatelka: Lucie Menšíková:   …………………………………. 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

 

Tomáš Matyšek  : ……………………………   dne ………………………….. 

 

 

Michal Wutka  : ………………………………   dne …………………………… 

 

 

 

……………………… dne: ……………     ………………………….. dne: ……………. 

Kateřina Sehnalová         Vít Rajtšlégr  

místostarostka obce Ráječko        starosta obce Ráječko  
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